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 Zápis z jednání Komise propagace a marketingu ČNS 

 konané 20. 3. 2014 v Praze 

 

ÚČASTNÍCI:  Jiří Doubrava        

   Jiří Sládek        

   Pavel Krupička 

PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. Zřízení funkce sekretáře KPM 

Vzhledem k narůstající agendě Komise propagace a marketingu, má komise k dispozici od 

března 2014 sekretáře Pavla Krupičku. Ten je povinen zaznamenávat veškeré své činnosti, 

týkající se práce sekretáře, a čas, který nad těmito činnostmi strávil. Na základě 

odpracovaných hodin bude sekretáři vyměřena měsíční odměna ze schváleného rozpočtu 

komise.  

2. Plán činností KPM 

Členové komise probírali plán jednotlivých činností pro rok 2014, jejich zpracováním a 

předáním svazovému sekretariátu byl pověřen sekretář komise. Komise se shodla, že je třeba 

co nejdříve tento dokument podle schváleného rozpočtu vypracovat a zveřejnit na svazových 

stránkách.  

3. Zpráva o partnerství ČNS a společností Gala 

Komise projednávala náležitosti zprávy o partnerství pro společnost Gala a všechny přílohy 

dokumentující propagaci značky Gala prostřednictví nohejbalového hnutí. Na všem se komise 

bez připomínek shodla. Její vyhotovení má na starosti sekretář komise. 
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4. Složení, statut KPM 

Komise má včetně sekretáře v současnosti tři členy - Doubrava, Sládek, Krupička. Ondřej 

Košatka bude dále veden pouze jako externí konzultant komise, nebude se účastnit běžných 

jednání komise. 

Členové komise se jednoznačně shodli, že je třeba Komisi propagace a marketingu zařadit do 

seznamu odborných komisů na webu ČNS s aktuálními kontakty na všechny členy, tímto 

úkolem byl pověřen sekretář komise. Dále došlo ke konsensu, že je třeba vytvořit statut, který 

bude deklarovat základní práva a povinnosti jednotlivých členů komise. K jeho vytvoření 

dojde během měsíce dubna a budou se na něm podílet všichni členové komise.  

5. Metodické pokyny pro realizaci online přenosů TVCOM pro účastníky WAEL  

Sekretář komise předložil na jednání návrh tohoto dokumentu, který členové s menšími 

připomínkami schválili. Po zapracování připomínek je nutné dokument schválit STK a poté 

rozeslat jednotlivým účastníkům WAEL mužů. 

6. Aktualizace kontaktů TVCOM 

Sekretář komise byl pověřen, aby došlo k aktualizaci kontaktů na osoby odpovědné za 

přenosy TVCOM v jednotlivých týmech WAEL mužů. Aktualizovaný seznam kontaktů 

potřebuje ke své práci správce sekce TVCOM Ladislav Bartůněk.  

7. Manuály pro pořadatele MČR 

Vypracováním jednotlivých manuálů pro pořadatele byl pověřen sekretář komise. Členové 

komise se shodli, že je třeba vypracovat jednotlivě pro každou akci zvláštní předpis. Bylo 

rozhodnuto, že bude vypracováno celkem šest dokumentů (muži dvojice/trojice, muži 

jednotlivci, ženy, mladší žáci, starší žáci, dorostenci). 

8. Spolupráce s deníkem Sport 

Komise projednávala možnost spolupráce nohejbalového svazu s deníkem Sport a jeho 

internetovou verzí iSport.cz. Jiří Doubrava prezentoval novinky týkající se tohoto 

rozvojového projektu, který by měl dopomoci k popularizaci nohejbalu u širší veřejnosti. 

Komise se tímto projektem bude podrobněji zabývat na svém dalším jednání.  
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9. Projekt „Základna 2014“ 

Jiří Sládek prezentoval komisi své vize ohledně tohoto projektu, který již komise prezentovala 

na Valné hromadě konané počátkem března. Hlavním cílem projektu je získat nové členy 

ČNS a vytvořit členskou kartu pro stávající členy (fanoušky), která jim bude poskytovat určité 

bonusy. Rozpracování projektu proběhne na dalším jednání komise. 

10. Zápisy z jednání komise 

Komise pověřila sekretáře k vedení zápisů z každého jednání. Pracovní formu zápisu je 

sekretář povinen rozeslat všem členům komise do druhého dne. Dále má sekretář komise 

povinnost zveřejnit strukturovaný zápis na webové stránky ČNS nejpozději do jednoho týdne. 

11. Další jednání komise 

Komise se shodla, že se bude scházet vždy v Praze dle potřeby, minimálně však jednou 

měsíčně. Další jednání komise je naplánováno na 9. duben. 

 

Zapsal: Pavel Krupička     Ověřil: členové komise 

  

 


